
Jubilejni pohod
Letos je bil že 30 pohod »Ob žici okupirane

Ljubljane«.
Kljub temu, da je veliko osnovnih in sred-

njih šol zaradi onesnaženosti zraka odpoveda-
10 sodelovanje, se je pohoda udeležilo veliko
število Ljubljančanov in drugih prebivalcev.
Pot jih je vodila po mestih, kjer je Ljubljano
me vojno obdajala bodeča žica. Vsak je lahko
izbiral med različnimi dolžinami prog (od 3 pa
vse do 18 km) pat glede na svojo starost,
fizično pripravljensot in mesto bivanja, saj so
bili štarti v vseh Ijubljanskih občinah.

Za nemoten potek prireditve so skrbeli ta-
borniki ljubljanskih občin. ki so vodili Starte,
usitierjali pohodnike na progi in jih pričakova-
11 na cilju. V naši občini je bil štart v Puhtejevi
ulici na Viču, kjer so bili taborniki odreda
Blagajev volčin vodje štarta in kontrolorji na
delu 7 km proge. Na krajši 5 km progi so bili
kontrolorji taborniki odredov Močvirski tuli-

'pani in Trnovski regljači, taborniki odreda
Podkovani krap pa so skrbeli za progo, ki je
šla čez Golovec.

Nekaj misli o prireditvi je povedal Pavel
Leinjak, predsednik komisije za množif ni po-

hod. »Veliko zbrk so povzrottli razni komen-
tarjj in odpovedi udeležbe s strani šol zadnji
dan pred pohodom, zaradi nesreče v Černobi-
lu. Zato je šlo na pohod veliko več otrok
skupaj s starši kot prejšnja leta. Organizacija
je bila v redu, pohvalil bi tabornike. ki so
svojo nalogo dobro opravili. Nekaj več bi po-
vedal o letošnji novosti - nedeljskemu pohodu
na 35 km. Udeležba je bila daleč nad pričako-
vanji in na koncu je zmanjkalo 239 plaket za
udeležence. Bolj zanimivo pa je. da se je na
pohod podalo izredno veliko starejših obča-
nov, predvsem članov planinskih društev. pri-
šli pa so tudi iz Zagreba. Reke. Varaždina in
drugih krajev Jugoslavije. Izjave udeležencev
so bile pohvalne kljub temu. da so nekateri
malo zašli. Zato se že sedaj pogovarjamo o
tem, kako organizirati pohod naslednje leto.
da bo vse v redu. Glede na letošnji odziv
pričakujemo drugo leto še enkrat večjo ude-
ležbo. Veliko jih je progo tudi preteklo in
najhitrejši maratonci so potrebovali samo dve
uri in 37 minut. Vsi v odboru smo z letošnjo
prireditvijo zelo zadovoljni.«
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